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Härmed anmäler jag en fråga till Tekniska nämndens ordförande 
Krister Larsson. 

Bakgrund 

Under vårt senaste KF möte under punkten ”allmänhetens frågestund” 
hade vi besök av Ann-Kristin Bergström, vice ordförande i de 
Hörselskadades förening i Enköping Håbo. 

Hon berättade generellt om de hörselskadades problem med hörmiljön i 
kommunens olika typer av lokaler och att hon under KF möten i denna 
aula inte hört något av det som sagts från presidiets mikrofoner. 

Hon frågade KSO Peter Book om hur han kan säkerställa en god 
hörmiljö för alla i kommunens olika verksamheter.  

När Peter då svarade hörde Ann-Kristin inte vad Peter sa där hon stod i 
den andra talarstolen utan var tvungen att gå fram och ställa sig bredvid 
Peter för att kunna höra. 

Jag har även konstaterat att webbsändningen ifrån förra KF tyvärr hade 
en väldigt dålig ljudkvalité under bland annat den aktuella frågestunden.  

Min fråga idag till dig Krister Larsson som ordförande i Tekniska 
nämnden: 

Har du som ordförande i Tekniska nämnden fått utlovat besked av KSO 
Peter Book om att din fastighetsenhet ska säkerställa så att podiets och 
talarstolarnas mikrofoner fungerar ihop med vår hörselslinga så att 
hörmiljön idag och framöver blir acceptabel i hela aulan. 

Har du sett till så att problemet nu är åtgärdat? 

Vet du kanske även om webbsändningarnas ljudproblem nu är 
åtgärdade? 

Ingvar Magnusson Ledamot i KF för Nystart Enköping 

 



 

 


